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ZÁPIS 

Z VALNÉ HROMADY SVAZU ČESKÝCH POTÁPĚČŮ, Z.S. (SČP) 
konané 25. listopadu 2023 v Benešově u Prahy (hotel Benica) 

ve smyslu Stanov SČP (čl. XV. bod 2)  
 

Prezence účastníků                                                                                                                                            
byla provedena I. Kalbáčovou (sekretariát SČP) a ukončena dle Pozvánky v 10:00 hod. 
 
Pozváno celkem  59 klubů     
Podmínky pro účast a hlasování splnilo  61 klubů s hlasovacím právem  163 hlasů  
Prezence potvrzena 
(dle Stanov SČP čl. XV., bod 6) 

 29 klubům s hlas. právem   91 hlasů celkem 55,8 % 

 
Valná hromada SČP je usnášeníschopná (dle Stanov SČP, čl. XV. bod 7) 
 
Valná hromada SČP (dále VH) zahájena v 10:00 hod.  
Řízením VH byl Prezidiem SČP pověřen Jaroslav Hudec. Seznámil přítomné s organizačními a 
technickými podmínkami jednání VH. 
 
Zahájení a přivítání    P. Macura 
Organizační pokyny   -  J. Hudec 
 

• jmenování skrutátorů (na celé jednání VH):  I. Kalbáčová                           - schváleno   
 
Návrh programu jednání VH SČP (dle Pozvánky)      - schváleno   
 
volba komisí:  

•  mandátová:  I. Kalbáčová,  N. Salvender   - schváleno   

•  návrhová J. Švejda,  M. Janeček,  J. Pražák    - schváleno   
 
Jednání dle schváleného programu: 
 
1. Zpráva o činnosti SČP za r. 2022 a 1-9/2023   P. Macura   - schváleno   
2. Zpráva o hospodaření SČP za r. 2022 a 1 - 9/ 2023 a schválení  

účetní závěrky a hospodářského výsledku po zdanění za rok  
2022 ve výši - 465 tis. Kč     J. Hudec - schváleno 

3. Zpráva Kontrolní komise SČP     J. Švejda - schváleno 
4. Zprávy odborných komisí:  

- sportovní SPČR        J. Pražák, 
- výcviková SPČR       P. Macura, 
- lékařská SPČR       P. Macura 
- podvodní foto-video SČP    B. Kráčmar 
- ekonomicko - správní SČP    J.  Hudec 

5. Informace Sekretariátu SČP z praxe SČP a klubů:   I.  Kalbáčová 
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6. Diskuse: řídil J. Hudec 
 

• S. Pazderník, J. Richtová, J Richta, V. Drábek:  
– doporučili řešit obsah a provedení multimediální prezentace sportovní činnosti 

SČP na webu, nezbytné detaily pro účinnou propagaci SPČR v předkládaných 
příspěvcích, vč. prezentace pořadatele SPČR,  

– vyzvat kluby k účasti aktivních zástupců do práce v propagační komisi SČP, 
– do ročního plánu činnosti sportovní komise SPČR zdůraznit pro propagační komisi 

konkrétní akce k prezentaci potápěčského sportu SPČR veřejnosti. 
 

• J. Háček:  
– informoval o dosavadním průběhu přípravy webu a konzultacích se zástupci 

klubů při přípravě plánu činnosti propagační komise. 
 
➢ Připomínky a náměty budou zařazeny do programu lednového (2024) 

jednání prezidia SČP s úkoly pro J Háčka, resp. pro sportovní komisi SPČR. 
 

• S Pazderník: 
– požaduje doplnit v přehledu hospodaření SČP členění nákladů na činnost 

jednotlivých komisí SČP. 
 

➢ Úkol pro ESK - doplnit výkaz nákladů o členění na náklady na činnost komisí 
SČP. 

 

• N. Salvender:  
– doporučil účastníkům VH metodický postup při poskytování individuálních darů 

členů svým klubům v praxi - při organizování sportu, apod. 
 
➢ (Informace pro vedení klubů SČP – případné doplnění, poskytne N. 

Salvender).  
 

 

• J. Němeček, H. Skružná: 
– vyslovili kritiku neúčasti zástupce vedení SČP/SPČR, na Mistrovství Evropy v OP 

(13. - 19. 8. 2023) v Jablonci, n. N. a dále za dosud chybějící zhodnocení 
pořadatelů za organizaci a uspořádání celé akce.   
 
➢ P. Macura – vyslovil omluvu a podal vysvětlení, upozornil na problémy 

v komunikaci a nutnosti zlepšení. Navrhl postup ke zlepšení informovanosti 
a spolupráce vedení SČP a SPČR s pořadateli jednotlivých sportovních akcí. 
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• P. Macura: 
– na závěr poděkoval diskutujícím za aktivitu a shrnul připomínky a podněty 

v diskusi k problémům v součinnosti a nedostatkům ve spolupráci s kolegy ve 
vedení SPMS v rámci Svazu potápěčů České republiky zejména z hlediska 
podmínek a požadavků NSA při poskytování státních finančních dotací 
sportovním svazům. 

– Připomněl dokument SPČR Strategie a plán rozvoje do r.2032 přijatý na podnět 
NSA, jehož plnění je podmínkou pro další existenci sportovně, organizačně a 
člensky jednotného Svazu potápěčů ČR. Vyjádřil tím většinový názor přítomných 
delegátů valné hromady na buducnost společného jediného svazu – SPČR. 
Delegáti valné hromady se shodli, že zadání sjednocení svazů budeme 
prosazovat v Radě SPČR., což bylo potvrzeno potleskem delegátů. 
 

 
 

 
7. Zpráva mandátové komise: I. Kalbáčová:  
Mandátová komise ověřila účast na VH a potvrdila přítomnost  29 klubů s hlasovacím právem, t.j. 
delegátů se 91 hlasy, tzn. celkem 55,8 %. 
 
8. Návrh a schválení Usnesení VH SČP: 
 Návrhová komise zaregistrovala návrhy z diskuse do Usnesení, které je nedílnou přílohou tohoto 
Zápisu.  
Návrh na usnesení zpracované Návrhovou komisí přednesl N. Salvender.  
Hlasováním aklamací byl návrh na Usnesení delegáty přijat jednomyslně. 
 
9. Valná hromada byla ukončena prezidentem SČP P. Macurou ve 13:00 hod. 
 
 
 
Přílohy:  
Usnesení VH SČP 25. 11. 2023 
 
V Benešově u Prahy dne 25. listopadu 2023 
 
Zápis z VH SČP zhotovil: Miroslav Janeček 
 
 
 


